

## CREATEX Mini Compressor B INSTRUCTION MANUAL



### Main functions:

Use with the airbrush( diameter 0.2-0.5mm),widely been used in range of art painting, cake painting, make up, industrial, etc.

### A: Features

1. With AC adaptor, DC 12V
2. It can work continually as long as it starts to work under pressure.
3. With 5 adjustable speed.
4. With the airbrush holder for your other optional choice.
5. With LED light ,turn it off when you don't use it.

### B: Technical Data

Power: DC 12V

Max output/min: 10L/min

VOLTAGE INPUT: 12V

CURRENT INPUT: 0.8A

MAX PRESSURE: 30 PSI / 2 bar

WORKING STYLE: CONTINUALLY

SPEED: 5 ADJUSTABLE SPEED

PRODUCT SIZE. 136\*102\*66mm

G.W.:380 g

### C: Description

1. With elegant modern design, patent right.
2. With airbrush holder at each side, can be extended to 3 more each side ,meet the demands of professional user also.
3. Motor with high power, long stable life test.
4. Minimum noise for a better working environment.
5. Adjustable speed control at 5 levels, you can use it freely and easily at different requirements. Easy to use without professional ways.

### D: How to use

1. Press the button. The red POWER indicator light will be on, so the product is ready to work.
2. Press the power ,THE light of Speed "MAX" will be on. If you want to turn it off you can press the power again.
3. If you want to adjust the speed ,you can press the button "MODE" and chose the speed you like.
4. If the current speed is "MIN", it will turn to "MAX" by pressing "MODE" again.

### E: Warning :

1. Don't change the MODE level quickly.
2. The compressor should be put in dry, clean and ventilated place.
3. Don't let children contact and play.
4. The compressor's ambient temperature should be in 0-40C° and don't put in solarization.
5. Please put the airbrush to the holder when you don't use .

## CREATEX Mini Kompressor B BEDIENUNGSANLEITUNG

### Hauptfunktionen:

Verwenden Sie den Kompressor mit einer Airbrush (Düsengröße 0,2-0,5 mm), bspw. verwendet in den Bereichen Fine Art, Torten Deko, Make-up, Industrie, etc.

### A: Eigenschaften

1. Betrieb mit Adapter, DC 12V
2. Der Kompressor kann kontinuierlich arbeiten, solange er einen Mindestdruck hält.
3. Mit 5 einstellbarer Geschwindigkeit.
4. Mit Airbrushhalter für mehrere Airbrushes.
5. Schalten Sie das LED-Licht aus, wenn Sie den Kompressor nicht benutzen.

### B: Technisches Daten

Motor: DC 12V

Maximale Luftleistung: 10L / min

SPANNUNGS-EINGANG: 12V

WIDERSTAND: 0.8A

MAXIMALDRUCK: 30 PSI / 2 bar

BAUWEISE: DAUERBETRIEB

Geschwindigkeit: 5 einstellbare Geschwindigkeiten

PRODUKTGRÖSSE: 136 \* 102 \* 66mm

BRUTTOGEWICHT.: 380 g

### C: Beschreibung

1. Mit elegantem Design.
2. Mit Airbrush-Halter auf jeder Seite, kann erweitert werden, um die Anforderungen professioneller Anwender zu erfüllen.
3. Motor mit hoher Leistung, getestet auf lange Lebensdauer.
4. Minimaler Geräuschpegel für eine angenehme Arbeitsumgebung.
5. Einstellbare Geschwindigkeitssteuerung in 5 Stufen.

### D: Bedienung

1. Drücken Sie die Ein-Taste. Die rote POWER-Kontrollleuchte leuchtet auf, damit ist das Produkt betriebsbereit.
2. Drücken Sie die Taste erneut, das Licht für Geschwindigkeit "MAX" leuchtet auf. Wenn Sie den Kompressor ausschalten möchten, drücken Sie erneut die Ein-Taste.
3. Wenn Sie die Geschwindigkeit einstellen möchten, können Sie die Taste "MODE" drücken und wählen die Geschwindigkeit, die Sie mögen.
4. Wenn die aktuelle Geschwindigkeit "MIN" ist, wird sie durch erneutes Drücken von "MODE" auf "MAX" gestellt.

### E: Warnung:

1. Ändern Sie den MODE-Pegel nicht schnell.
2. Der Kompressor sollte an einem trockenen, sauberen und belüfteten Ort aufbewahrt und benutzt werden.
3. Lassen Sie Kinder nicht mit dem Kompressor spielen.
4. Die Umgebungstemperatur des Kompressors sollte 0-40°C betragen und keiner direkten Sonneneinstrahlung ausgesetzt werden.
5. Bitte setzen Sie die Airbrush in den Halter ab, wenn Sie diese nicht verwenden.